

Bestyrelsesmøde AB Gym		
Dato: 13/6-2017		
Sted: Aarup Brandstation		
Til stede: Linda, Britta, Birgit, Lene, Poul, Helle, Nadja (fra kl. 18:30), Danielle (indtil kl. 19), Frederic, Nicolai		
Inviteret:		
Afbud:		
Punkt	Kommentarer	Konklusion på punkt
1.	Velkomst v. formanden	
2.	Meddelelser bordet rundt Helle har fået spm om Lærke på 11 år må være hjælpetræner på Puslinge. Birte foreslår at vi laver en idé-/inspirationsmappe og kalender. Der skal være en tovholder. Måske en grafiker med ind over? Evt. en elektronisk mappe? Fra Britta: • Takkekort fra konfirmander • Ågård Efterskole: er blevet inviteret til lokalovisning • Gymnastikskole: 46 tilmelding, fristen forlænges • Springtrænere til gymnastikskole: Peter fra Gelsted har sagt ja, hvis ingen andre kan • Søger sponsorstøtte til gymnastikskole, har fået fra tandlæger, Stark og Jan Lund • Skal bestyrelsesreferater offentliggøres? • Hjemmesiden er opdateret, men der er mere der skal gøres. Det sker løbende. Britta har forespurgt om materiale, som vi venter på. Helle ser på krisepanen. • DGI arrangement i Aarup Fritidscenter: Når tusind mødes. Ida Marie er involveret. Sker i november • FB siden: mere aktiv, opslag når ud til mange	Referater bliver fremover offentliggjort på hjemmesiden.
3.	Kontingentstigning	

	Kassereren har fremlagt et forslag til nye kontingentsatser. Baggrund: færre indtægter, færre medlemmer pt., flere investeringer i den seneste tid og forventet flere udgifter i fremtiden, f.eks. stigende halleje. Der er generel opbakning til forslaget. Dragter er pt. indeholdt i kontingent, der er ønske om synlighed. Der bør stå beløb til kontingent og beløb til dragter. Diskussion om hvorvidt hold, der er dyre i dragter skal betale i rater. Dette venter vi lidt med.	Kontingent og dragtpris adskilles. Nyt kontingent børn: 450 + 100 til dragt Nyt kontingent voksne: 700
4.	Orientering fra gymnastikudvalget om næste sæson Orientering fra Gym-udvalget om næste sæson... Vi præsenterede d. 6/6.. lederne for næste sæson. og hvilke hjælpetrænere der blev tilknyttet holdene. Forslag til Arbejdsområder i Gym udvalget : Dragt koordinering/ Leje Program Kontakt til leder/hjælpetrænere - Finde nogle som vil indgå i et redskabsudvalg. Finde nogle som vil indgå i et Opvisningsudvalg. Arrangere møder m. hold inden opstart og undervejs Agere kontaktperson for hold Infobrev/kontrakt (Helle har et udkast) Udarbejdelse af børneattester Udarbejdelse af mærkedage.	Vi sender en mail ud til alle "børneholdene" hvor alle mailadresser er påført.. Vi melder en dato ud, hvor vi gerne vil mødes med dem, med henblik på at få ordnet alt det praktiske mht. til det kommende samarbejde, kontrakter. Linda og Nadja tager kontakt til Nadia Huusom og Christina vedr. Zumba-kidz
5.	Beslutning om kurser næste sæson	

	Vedr. Kurser til næste år. En træner har ønske om et Yoga kursus. To gymnaster har udtrykt ønske om at blive hjælpetrænere. Vi skal have dem placeret på et af holdene. Open Spring om søndagen – Vi skal have Søndersø Jakob til at forklare det koncept de kører hos dem, for vores ledere/hjælpetrænere. Vi har behov for at sende folk på springkurser, så det er det vi prioriterer i år. Bliv "springsikkertræner" i september.	Bestyrelsen har givet sin accept. Lene er kursusansvarlig.
6.	Orientering om indvielse lørdag d. 16. september Dagens forløb • Linda har sendt et forslag ud og skal have møde med halbestyrelsen d. 27/6. • Britta gennemgik programmet.. Fuld opbakning fra bestyrelsen – det hele kommer til at foregå i hal 3 og i Springcenteret. 13.45: Motus går på gulvet. • Flagalle fra hoveddøren – vi står alle i vores AB-t-shirt. • Gert har ansvar for hvem af børnene der skal tage det første spring. • Rep holdet viser et lille spring-show. Jeppe fra rep og Gert taler sammen. • Traktement fra halbestyrelsen • Efterfølgende er der frspring i Springcenteret • Nadia kunne evt. stå for lidt jumping fitness i et hjørne. • Vi kunne evt låne en rødløber – Poul undersøger sagen... • Vi slutter 15.30.	
7.	En snak om indretning af redskabsrum • Poul er tovholder på et redskabsudvalg og samarbejder med et par trænere. • Samarbejde med skolen. Skolen får deres eget rum til egne materialer. Hvis de skal låne AB's redskaber, skal de være med til at vedligeholde dem.	Poul laver et opslag på Conventus og opfordrer dem der har lyst til at melde sig til udvalget..

8.	Foreningsudvikling	Næste møde 25/9. Linda vender tilbage med et tidspunkt.
9.	Næste møde:	D. 29/8 kl. 19-20:30 i Fritidscentret.
10.	Evt.	Tre fripladser til Sport og Fitness blev fordelt.